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Referat for BESTYRELSESMØDE – ROLD SKOV OK 

Torsdag, den 24. oktober 2024 kl. 19:00 – på Kulturstationen (på 1. sal – lokale kendes endnu ikke) 

Til stede: Helmut, Mette, Michael, Orla, Walther og Helge 

Referat: Michael – grøn kursiv referattekst 

Forplejning: Walther 

 

DAGSORDEN  
1. Godkendelse af dagsorden 

Ok 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Ok 

3. Aktuelle emner - status på klubben lige nu v/HSØ 

Rold Skov OK-Dagen 2024 

Oplægget for selve dagen er revideret på basis af de input, der kom ved seneste bestyrelsesmøde. Udover 

arrangementsporteføljen er det nu udvidet med t-løbsproblematikken og overvejelser omkring 

familie/ungdomstræning. Se vedhæftede oplæg for RSOK-dagen. 

På grundlag af ovenstående er der lavet udkast til indbydelse – vedhæftet.  Samt foreløbig powerpoint – 

vedhæftet, der kan føre os igennem formiddagen. Denne mangler input vedr. t-løb og 

familie/ungdomstræning. 

Det indstilles, at vi færdiggør indbydelsen til RSOK-dagen, så denne kan udsendes umiddelbart efter 

bestyrelsesmødet, samt drøfter powerpoint med henblik på yderligere input og endelig afvikling af selve 

RSOK-dagen.  

Endvidere skal vi aftale lidt praktik omkring lokaler og morgenmad samt t-løb med gløgg og æbleskiver.  

Slides hurtigt gennemgået. Input fra Walther og Mette til de respektive slides afventes, Helge sætter ind. 

Færdig indbydelse udsendes af Michael til alle snarest. 

Helge står for morgenmad/brunch. 

Walther står for gløgg og æbleskiver, Helmut assisterer med opvarmning. 

Delopfølgning på strategier/handlingsplan 

Kort fremlæggelse af strategiopfølgning for: 

➢ Arrangementsudvalget 

Fremlæggelsen fokuserer på hvad der er opfyldt/forventes opfyldt i indeværende år. Samt hvad der ikke 

nås – med deraf afledt evt. ændring af strategi. Strategi kan ændres afhængig af drøftelser på RSOK-dagen. 

Endvidere fremlæggelse af bud på hvornår der er udarbejdet strategier/handlingsplaner for: 
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➢ Klubhus, materiel og logistik 

➢ Ungdom m.v. – bør afvente input fra RSOK-dagen ultimo november! 

➢ Sekretariat, it m.v.  

Strategier mv. for arrangementsudvalget er fint opfyldt i forhold til tilladelser og Naturstyrelsen er meget 

hjælpsomme. 

Kort diskussion omkring køretilladelser i skoven i forbindelse med stævner. Vi har stadig fri adgang ind til 

depotet uden særskilt tilladelse. 

I forhold til terminsliste er alt ok. Divisionsmatch foråret 2026. 

Målsætninger om flere funktionsledere er ikke for godt opnået endnu. Forslag om at de eksisterende erfarne 

funktionsledere står for oplæring af nye. Forslag om at formalisere de enkelte funktionsgrupper for at sikre 

bedre tilhørsforhold og lettere on-boarding af nye. 

Nyanskaffelser af materiel 

Klubben råder over en del materiel og nu også SI-udstyr. I forhold til SI-udstyret kunne vi godt bruge 

supplement af postenheder, stænger, SI-brikker m.v., som vil gøre os i stand til at løfte et divisionsløb – 

uden besværligheder med lån af materiel fra andre klubber. Specielt i forhold til det kommende DM har vi 

også behov for radioposter m.v., som også kunne anvendes til andre opgaver/løbsarrangementer. Michael 

supplerer med priser på SI-udstyr på bestyrelsesmødet. 

Endvidere trænger t-løbsskærme, alustænger, almindelige postskærme m.v. til udskiftning/supplement, 

men også andet materiel kan være relevant at forny/tilkøbe. 

Den generelle holdning til materiel bør være, at vi skal have nyt og relevant materiel til rådighed, således at 

det er nemt og hensigtsmæssigt at være frivillig arrangør.  

Alle bør derfor gøre sig overvejelser omkring ønsker til materielfornyelser og nyanskaffelser.  

Det indstilles, at vi tager en generel drøftelse af behov og nyanskaffelse, og dels beslutter hhv.: 

• Umiddelbart indkøb 

• Emner egnet til fondsansøgninger 

• Emner til senere indkøb/ønskelisten 

2 Starture som tablet med app – 1000 kr pr stk. 

5 SI Radio enheder med ROC enhed – ca. 2600 kr pr stk 

20 SI-postenheder med stænger 950 kr for enhed + ? for stativ 

1 målkamera 2000 kr. 

Små T-løbs skærme 31-70 

Alustænger eller andre letvægts? 

Markedstelt 

Sæt af holdbare skilte med tekster og pile mv. 

Klubtelte 

Klapkasser 

SI-postudsætningsvest 

Bordgasgrill? 

Stole/borde, interiør generelt 

Opslagstavler, magneter ol. 

Kortophæng 

Whiteboards 
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Køle-fryseskab (Walther har måske) 

Trådløs internet i klubhuset 

Større beachflag 

Kaffemaskine 

Knager 

Køkkengrej mv. 

El-tavle 

osv. 

 

Diskussion om hvordan postudsætning bør være. 

Gigantkortet skal fremover trykkes en gang om året til ophæng i klubhuset. 

 

4. Dansk Orienterings-Forbund og International Orienteering Federation 

Intet at bemærke. 

5. Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg 

Intet at bemærke. Vi afventer indkaldelse til efterårsmødet i Nordkredsen. 

5. november klubledermøde i Viborg - Helge og Helmut tager afsted. Intet ekstraordinært forventes. 

6. Rebild Kommune 

Intet at bemærke – udover stærkt og godt samarbejde omkring klubhussagen.  

7. Arrangementsudvalget v/HH m.fl. 

21/9 – Kalkmineløbet, trailløb i samarbejde med Rebildcentret og Støvring Løbeklub. Afviklet på bedste 

vis. Lidt udfordring omkring delvist sammenfaldet bro over Lindenborg Å. Flot overskud. Overvejelser 

omkring arrangørkreds til næste år. HH supplerer.  

720 deltagere. Et overskud på omkring 90.000 kr til deling mellem de 3 arrangører forventes. Der er tvivl om 

hvorvidt Støvring Løbeklub vil være med næste år. 

9/10 – NJ Nat 4. afdeling – Vælderskoven start fra Tveden. Afviklet fint og problemfrit med tilfredse 

deltagere. Ros til baner, kort og set-up fra mange deltagere. HSØ og WR supplerer. 

Kort drøftelse af det hensigtsmæssige i at udsætte poststativer og undlade manillamærker ønskes.    

Der skal fremover sættes manillamærker ud, uanset om stænger bruges eller ej. 

9/11 – Kildeløbet. Klubbens eget trailløb. Helmut er stævneleder i samarbejde med Mogens og Nicolai. 

Der er samlet en gruppe på cirka 10-15 hjælpere. HH supplerer. 

300 tilmeldte indtil videre, der håbes på flere i opløbet. Alle hjælpere er på plads. 

15/12 – Jule-gå-tur med gløgg og æbleskiver. Bemærk ny dato. Afsluttes som sædvanligt med gløgg, 

æbleskiver, bål m.v. på Hanebuen 23. HSØ arrangerer og alt er under kontrol.  

Dato flyttes muligvis 

14/12 – MTBO-afdeling. Afvikles med udgangspunkt i Frejlev. Efterfølgende spisning i Frejlevhallens 

cafeteria. Helmut med flere varetager det praktiske sammen med en mindre stab, der er på plads.  

Hjælpere, sted osv. er på plads 

1/1 2025 – Tømmermændsløb. Seniorgruppen Ole/Jette Jensen, Otto/Jonna Møller samt Elizabeth/Helge 

arrangerer. Alt OK. Vi arbejder på at afvikle løbet i Oplev og i Thingbæk Kalkmine. Tilladelse hertil er givet af 
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ejeren Niels Moes og det planlægges i samarbejde med vores egen Peter Henneby, er er projektchef på 

Rebildcentret.  

Husk nyt kort over Oplev fra oktober 

23/6 – Sankt Hans.  

24/8 – Klubmesterskab.  

23/8 2025 – DM Mellem. Johan MacLassen er banelægger og Helmut/Helge er stævneledere. Flyers er 

uddelt i forbindelse med sommerferieløb og dette års DM’er. Stævneorganisationen og kontrollanter er på 

plads, der er udarbejdet en detaljeret tidsplan og plan for indretnings af stævnepladsen. Arbejdet med 

planlægningen intensiveres med møder med de enkelte funktionsledere i foråret 2025.  

Korttegningen af Rebild Bakker er påbegyndt/i planlægningsfasen. Overvejelser om detaljeringsgrad – 

specielt i forhold til enebærbuske. WR supplerer.   

Forår 2026 – 1. divisionsmatch i Hesselholt. Endnu ikke planlagt. Påbegyndes efteråret 2025.  

Vinter 2027? – Nordkredsens Vinterlang 

 

8. Kort, træning og uddannelse v/WR 

Korttegning 

• Rebild Bakker – DM Mellem i 2025 – kortet nytegnes i 2024 og 2025 

• Hesselholt – divisionsløb i 2026 – kortet revideres i 2025 og 2026 – WR orienterer om plan for 

revision af kortet.  

Stor diskussion om hvorvidt enebærbuske skal på eller ej. Rigtig mange detaljer kan tegnes direkte fra 

grundmaterialet da det er helt vildt de detaljer der kan ses. 

Michael øver sig i ocad ved at tegne sprintkort over Skørping Idrætscenter. 

Træningsløb 

Træningsløbsplan for efterårssæsonen er udfordret på banelæggere. Walther har udarbejde et oplæg, som 

blev behandlet på seneste bestyrelsesmøde. Problemstillingen omkring t-løbene er sat på dagsordenen til 

RSOK-dagen. Afventer input herfra. 

Peter Sand vil gerne hjælpe med indsamling. 

Helårsplan for 2025 er på vej og kommer meget snart 

9. Ungdom, talent og sociale medier v/MBO 

Ungdomsafdelingen er fortsat udfordret med et lille antal deltagere. Er sat på dagsordenen til RSOK-dagen 

med henblik på at få nye input til hvordan vi kan gøre tirsdagstræningen til en mere bredt favnende 

aktivitet. Afventer input herfra. MB og MN supplerer. 

Facebook bliver nu vedligeholdt af Helle (helle.ok.niss@gmail.com - Michaels kone) – Skriv til Helge om 

billeder. 

Mål om at få tirsdagstræningen til at favne bredere. 

10. O-service, web og sekretariat v/MN 

Medlems status, aktive, passive, prøvemedlemmer. 

Tid til ansøgning om lokaletilskud – frist er 1. november. Håndtering af udgifter til ombygning? 

mailto:helle.ok.niss@gmail.com
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Godkendelse af lokaletilskud er ikke gået igennem for Helge 

109 aktive+15 passive 

11. Klubhus, materiel og logistik 

Klubhus-projektet 

Tilskud fra Nykredits Fond på kr. 118.000 og Sparekassen Danmark Himmerlandsfonden på kr. 82.300 samt 

Melsen Fonden med kr. 36.000 er modtaget. Senest er også genansøgning Norlys Vækstpulje søgt 68.900   

bevilget, således at vi nu har fået positive svar på samtlige ansøgninger.  

De samlede udgifter forventes at andrage tkr. 405, hvoraf godt tkr. 305 er fondsfinansieret. Orla 

fremlægger revideret budget, der er forhåndsgodkendt af HSØ og OV, på bestyrelsesmødet. Den samlede 

konklusion er, at vi - når alt er færdiggjort – står med et på alle måder totalrenoveret klubhus.  

Pt. afventer vi byggetilladelse på halvtaget. Dette er, som orienteret om på seneste bestyrelsesmøde, 

håndteret efter aftaler med Rebild Kommune og Boligselskabet Nordjylland, der, takket være seriøs 

rådgivning fra Mette og et solidt arbejde af Orla, er faldet på plads på bedste vis og i overensstemmelse 

med vores ønsker.  

På onsdag males 2. gang indendørs og så er det indendørs så godt som færdigt. Om 3 uger bør også det 

udendørs flisearbejde være færdigt. 

Alt er gået fantastisk godt og hurtigt i forhold til byggesag og grund. 

Officiel indvielse i forbindelse med ”Orlas vinterfornøjelser” når datoen bliver sat slut januar/start februar. 

12. Økonomi  

Vi forventer et driftsmæssigt årsresultat, der er bedre end budgetteret. Dels på grund af indtægtsgivende 

arrangementer og dels på grund af sponsoraftaler m.v.  

Balancemæssigt kommer klubhusprojektet til at påvirke egenkapitalen med ca. tkr. -100, hvilket er 

forventet som omtalt under pkt.  11. 

Ok 

13. Medlemsinformation 

Intet at bemærke. Ugebrevet udkommer planmæssigt. 

Indbydelse til RSOK-dagen udsendes efter bestyrelsesmøde til alle.  

Ok 

14. Eventuelt 

Næste aftalte møder: 

21. november 

23. november (RSOK-Dagen) 

23. januar 2025 

5. februar 2025 (Generalforsamling) 

Helmut sørger for forplejning næste gang 
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Ønsker for fremtidige investeringer/nyanskaffelser 

Ny A3 og A4 printer kortprint t-løb m.v. kr. 30.000 Fondsansøgning kr. 15.000 bevilget 

Flere SI-brikker 50 stk   kr. 20.000 Fondsansøgning kr. 20.000 bevilget 

Renovering af klubhus kr. 306.000 Fondansøgning tkr. 118 + 82.6 + 36 + 69 bevilget  

 

 

 

 

 

BESTYRELSENS ÅRSHJUL: 

 

JANUAR 

Bestyrelsesmøde  

• Årsregnskab 

• Indkaldelse af generalforsamling 

• Forberede afvikling af generalforsamling 

• DOF-repræsentantskabsmøde og Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg – årsmøder 

Generalforsamling 

• Konstituering 

• Fastlæggelse af datoer for årets møder  

• Booking af lokale til GF – næste år 

 

MARTS 

Bestyrelsesmøde 

• T-løbskalenderen 1. halvår 

• Sæsonstart 

 

MAJ 

Bestyrelsesmøde 

• Sæsonafslutning 

• Sankt Hans 

• Klubmesterskab 

• RSOKker koordinator 
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JUNI 

Bestyrelsesmøde 

• Divisionsløb 

• Kalkmineløb 

• NJ Natløb 

• Andre løbsarrangementer 

• Sæsonstart – t-løb 

• Sæsonstart – ungdomsafdeling 

• Klubhusprojekt 

 

SEPTEMBER 

Bestyrelsesmøde 

Delopfølgning på strategi 

Rekruttering efteråret 

Forberedelse af RSOK-Dag 

Renovering klubhuset 

NK Klubledermøde 

 

OKTOBER 

Bestyrelsesmøde 

Lokaleregnskab 

RSOK-Dagen 

 

NOVEMBER 

Bestyrelsesmøde  

• Sæsonafslutning 

• Budget kommende år 

• Forberedelse af generalforsamling  

 

 

 

STRATEGISKE INDSATSOMRÅDER – PROJEKTPLAN 

 

UNGDOM, TALENT OG SOCIALE MEDIER 

Strategi for fremtidssikring af ungdomstræning – løbere og trænere 
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Udviklingsplan for talent og elite 

Målsætning for divisionsturneringer 

Strategi for opslag på sociale medier 

 

O-SERVICE, WEBSITE, SEKRETARIAT 

Modernisering af website 

Uddannelse i opslag på website 

Strategi for investering i SI-udstyr og uddannelse 

 

KLUBHUS, MATERIEL OG LOGISTIK 

Modernisering af klubhus – lokaler, teknik og faciliteter 

Udbygning af klubhus 

Klubhusets omgivelser – pleje og adgang/slitage 

Opbevaringsfaciliteter og -systemer (fokus på Skovdepotet) 

Indkøb og udlånsbetingelser for trailer 

 

 


